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autostradă ar deschide porțile și ar rupe și bariere mentale"
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Una dintre marile probleme semnalate în ultimii ani de Dacia, lipsa unei autostrăzi care să lege
Transilvania de Muntenia, este o reală problemă socială. "Oamenii ar putea să lucreze în alte zone
decât cele în care locuiesc", spune Cornel Olendraru, directorul Uzinei de Vehicule de la Mioveni.

Citește continuarea. [1]
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